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Dato og tidspunkt:  150823 19.00 

Sted:  Holbæk Bibliotek lille sal 

Tilstedeværende: Kim, Bent, Per, Helle, Elisabeth og Erik 

 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af ordstyrer. 

 

Dagsorden godkendt. Kim valgt til dirigent. 
 

2. Nyt: 

 
- Henvendelser fra borgere 

Nej ingen. 

 

Henvendelser fra Holbæk kommune  

 

a. Lokalområde-træf d. 12. oktober 17-20 i Jyderup. Emne: Fællesskaber 

Elisabeth, Helle, Erik  deltager 

 

b. Vedr. kulturpolitik. Borgere kan ved at registrere sig komme med forslag ved at udfylde 

skema på nettet. Øvrige forslagsmuligheder udløb med udgangen af juni.   

Elisabeth og Erik har udarbejdet svar til udvalget omkring kultur og fritidspolitikken. 

Vedlægges referatet. 

15. januar 2024 - 14. februar 2024 er der mulighed for at give høringssvar til den nye 
Kultur- og Fritidspolitik 
 

- c.    Debataften på biblioteket d. 12/9 om vedvarende energi i Holbæk Kommune 

 

- d.   Henv. til trafikgruppen. Er videresendt til bestyrelsen. 

 

3. Kommende generalforsamling d. 21.-9. i Bibliotekets lille sal. 
 

Der holdes et formøde med de to oplægsholdere. 

 

- Udformning af indkaldelse  

Der blev foretaget ændringer i artikel og annonce, som afleveres på avisen og lægges på 

Facebook som indkaldelse. 

 

- Folder om Lokalforum Holbæk, tekst og trykning –  

Den forefindes ikke. Når den dukker op, tages den under4 revision. Der skulle ligge noget i 

postkassen, som Per prøver at få adgang til. 

 

- Artikel til Land og By og Nordvestnyt, gerne med billede.  

Der blev foretaget ændringer i artikel og annonce, som afleveres på avisen. Artikel afleveres til 

Land og By og Nordvestnyt og der sættes annonce i By og Land. 
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Annonce og oplæg til avisartikel blev drøftet og der blev foretaget ændringer. Begge dele 

sendes i tilrettet form som bilag til referatet 

 

 

- Praktiske ting: Servering? Dirigent, referent.  

Erik referent. Sandwich kun mod tilmelding til Helle pr. telefon. Erik sørger for øl og vand. Vedr. 

dirigent nået man ikke frem til et navn. Kan evt. findes blandt de fremmødte? 

 

- Andet? 

Per ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen, da han det næste år for det meste vil befinde sig i 

København. Resten accepterer at fortsætte, i hvert fald indtil den ordinære generalforsamling i 

april.  Der skal derfor vælges 2 eller 4 medlemmer. Flg. medlemmer ønsker at fortsætte. Helle, 

Elisabeth og Erik 

 

 

4. Emnerne til mødet før den ekstraordinære generalforsamling: 

 

Følgende emner blev valgt på forrige møde: 

 

- Grøn bymidte 

- Rum til fællesskab 

- Energi og varmeplan. Der afholdes debataften på biblioteket d. 12/9 om vedvarende energi i 

Holbæk Kommune. En absolut bedre løsning, hvilket var i tråd med drøftelserne på forrige 

møde. 

Er aftaler på plads med borgmester og udvalgsformand? Udvalgsformænd. Ja. Aftalt. 

Hvem deltager på aftensalg og uddeler foldere? Vi har ingen foldere. Må afvente. 

Hvordan får vi noteret kommende kontaktpersoners mailadresse m.v.? Erik lave kontaktformular. 

 

5. Evt. herunder tid og dagsorden for næste møde. 

 

Stationsområdet og bymidte. Per er kontaktperson til en arbejdsgruppe med bymidten og 

informerer dem om den politiske arbejdsgruppe og at de muligvis kan tilbyde at deltage i arbejdet. 

 

Næste møde aftales efter afslutningen på den ekstraordinære generalforsamling.  

 

Efter mødet vil Elisabeth berette om det sidst afholdte møde for Lokale Fora i Mørkøv 

 


